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Verslag GMR-vergadering van 26 september 2023 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding    

Aanwezig: 

Dhr. Ruud Driessen (voorzitter) 

Mw. Daisy Bots 

Mw. Nana Tinnemans 

Dhr. Matthijs de Bruin 

Aanwezig: 

Mw. Lisanne Smulders (vicevoorzitter) 

Mw. Hanneke Mertens 

Mw. Marja Burgers 

Mw. Ivonne van Dam 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Hennie Fransen, Dhr. Igor Ronckers,  

Mw. Jennifer Berkhout, Dhr. Niels Bohnen 
      

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

     Mw. Bonna Roos 

 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 
 

Verslag GMR-vergadering 26 september 2023 

 

1. Opening  

Ruud opent als nieuwe voorzitter de vergadering om 18.30 uur. De twee nieuwe ouderleden Nana 

en Matthijs worden welkom geheten. Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Mischa en Bonna sluiten als bestuur aan om 19.00 uur. De punten 2 t/m 5 worden behandeld. 

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er zijn drie ingekomen stukken binnengekomen. 
 

*’Er is vóór de zomervakantie een email binnengekomen vanuit de MR van de Diamant. Het 

betreft een opmerking over een eventuele foutieve vermelding ‘vergoeding van kosten van een 

juridisch adviseur’ zoals beschreven in het medezeggenschapsstatuut.  

Dit is nagezocht maar staat wel juist genoteerd in het medezeggenschapsstatuut. Juridisch advies 

kan plaatsvinden maar wel met een kostenberaming vooraf. Dit is inmiddels teruggekoppeld aan 

de MR van de Diamant. 
 

*’Verder is de vraag binnengekomen wat de stand van zaken is bij de werkgroep ‘lerarentekort’ 

naar aanleiding van een verspreide praatplaat hierover en of er vanuit Prodas een promotie op het 

V.O. is om de PABO te stimuleren?’ 

De praatplaat heeft geen reacties opgeleverd, extra werken ligt lastig bij leerkrachten. 

De PABO probeert zelf om leerlingen te enthousiasmeren. Werkgroepen zijn ook bezig om te 

kijken hoe dingen anders kunnen, tekorten zijn overal en iedereen vist in dezelfde vijver. Er is 

bijvoorbeeld wel een jobbeurs op het ROC.  
 

*’Als laatste zijn er zorgen geuit over de bekostiging van het hoogbegaafden onderwijs binnen 

stichting Prodas’.  

Verschillende jaren geleden is Parentes (de oudervereniging van het hoogbegaafden onderwijs in 

Deurne) opgericht om bij te kunnen dragen aan de kosten van dit onderwijs. Stichting Prodas is nu 

in gesprek met Parentes omdat de kosten voor hoogbegaafden onderwijs niet bij de ouders horen 

te liggen. Prodas staat voor goed onderwijs voor alle kinderen en wanneer dit betekent dat 

kinderen een voltijds onderwijsvorm voor hoogbegaafdheid nodig hebben om in deze 

onderwijsbehoefte te voorzien, dan mogen deze kosten nooit bij de ouders liggen. Vanuit de 

gedachte ‘wat goed is voor het kind’ wordt er naar de aanname van leerlingen gekeken. Het 

fulltime hoogbegaafden onderwijs in Deurne blijft, het is een noodzaak voor kinderen. Wel is de 

intentie om reguliere scholen ook naar een hoger plan te krijgen wat betreft het aanbieden van 

passend onderwijs aan hoogbegaafde kinderen. 

 



 

 

Verslag GMR 26-09-2023 
 
 2  

 

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 28 juni 2023 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft altijd 

een aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden’ mag op de lijst blijven staan. Blijft een aandachtspunt, 

*’Nadenken hoe het rooster van aftreden voor te sorteren’, blijft een aandachtspunt. 

*’Thema-avond najaar 2023 organiseren’, dit loopt. Punt mag nog even op de lijst blijven staan. 

*’Etentje GMR (7 september) regelen’, punt mag van de lijst. Het etentje heeft inmiddels  

plaatsgevonden en is als gezellig en lekker ervaren. Er is afscheid genomen van Ellis en Twan met 

dank voor hun jarenlange inzet voor de GMR. 

*’Reactie geven op vraag MR van de Aventurijn’, is gedaan. Punt mag van de lijst. 

*’Doorsturen antwoorden ‘protocol medisch handelen’ en per email wel of niet instemmen’.  

Inmiddels is ingestemd met het protocol. Nog wel de volgende opmerkingen meenemen en  

beantwoorden: ‘Wat mist is hoe vaak de ouders de formulieren moeten invullen, is dit jaarlijks of  

is éénmaal per basisschoolperiode voldoende?’ (antwoord: in het protocol wordt de start- en  

einddatum vastgelegd), ‘Komt er nog duidelijkheid waar de cruciale  

informatie wordt opgeslagen (7.2.1)?’ (antwoord: er is een Teams-map voor directeuren en  

preventiemedewerkers met de vertrouwelijke informatie en de algemene zaken zijn te vinden op  

intranet), en ‘Hoe wordt iedere medewerker op de hoogte gesteld van dit protocol en dat 

leerkrachten gebruik moeten maken van de bijlagen. Hoe krijgen ze deze info, zodat zij hiernaar  

kunnen handelen?’ (antwoord: directeuren zullen dit bespreekbaar maken in het teamoverleg). 

Punt mag van de lijst. 

*’Bijeenkomst afvaardiging GMR met Bonna betreffende het strategisch ambitieplan inplannen’,  

is gedaan. Punt mag van de lijst. 

*’Vóór de zomervakantie een ‘save the date’ met thema en een stukje voor de thema-avond  

maken/rondsturen naar RvT, MR-en, RvB en directeuren’, is gedaan. Punt mag van de lijst. 

*’Regelen basis- en vervolgcursus MR’, dit is inmiddels aangevraagd bij Prodas. Punt mag ter 

 controle nog op de lijst blijven staan. 

*’ Bijwerken lijst voorzitters en/of contactpersonen MR-en’, is klaar. Punt mag van de lijst. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Strategisch ambitieplan 

Vóór de zomervakantie heeft er nog een kleine afvaardiging van de GMR gesproken met Bonna. 

Naar aanleiding hiervan zijn nog wat aanpassingen gedaan. Het ligt nu bij de GMR ter 

instemming.  

Er zijn toch nog enkele vragen/opmerkingen: 

*’De rol van schoolleiders en ouders staat niet als zodanig beschreven. Waarom is dit niet 

meegenomen in dit plan?’ 

Schoolleiders én ouders doen er altijd toe. Het is een vierjarig speerpuntenplan en alles hierin 

benoemen is niet nodig. 

*’Moet het werken aan betrokkenheid van ouders nog worden benoemd in het stuk?’ 

Ouders kunnen nog wel ergens benoemd worden om de driehoek nogmaals te benadrukken, maar 

het wordt geen extra speerpunt. 

*’Is er al een evaluatie geweest van E-wise? Blijft Prodas dit gebruiken?’ 

De evaluatie vindt pas later dit jaar plaats.  

*’Er staat iets beschreven in het ambitieplan met betrekking tot hybride onderwijs en/of een 

vierdaagse schoolweek. Hoe zit dat?’ 

Het is geen intentie om dit te gaan uitvoeren, het is geen ambitie. Het is wel nodig om dit te 

onderzoeken/verkennen.  
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*’Gaan alle scholen binnen Prodas hun schoolplan herschrijven naar 

aanleiding van dit strategisch ambitieplan?’ 

Het ambitieplan wordt zeker geïntegreerd in het schoolplan. Het is de bedoeling om allemaal 

dezelfde koers te hebben, maar het vertrekpunt mag per school wel verschillend zijn. Er is altijd 

iets te kiezen. 

*’Er zijn nog diverse spelfouten aanwezig in het ambitieplan’. 

Het is fijn als dit wordt doorgestuurd aan Bonna zodat dit nog aangepast kan worden.  
 

De GMR kan instemmen met het strategisch beleidsplan mits de spelfouten worden aangepast, bij 

het kopje ‘verdere versterking van onderlinge verbinding’ de ouders ook vermeld worden en bij 

het kopje ‘realiseren van duurzame personeelsinzet om kwaliteit te kunnen blijven bieden’ 

duidelijk wordt aangegeven dat het om verkennend onderzoek gaat. 
 

4.2 Het Goede Gesprek 

Een afvaardiging van de PGMR heeft hier samen met Bonna al naar gekeken. De meeste 

opmerkingen zijn alsnog in het stuk verwerkt. Het stuk is een vervanging voor het functionerings- 

en beoordelingsgesprek. ‘Samen’ wordt het gesprek gevoerd. Het is een leidraad voor het gesprek. 

Het is een continue dialoog. 

Er zijn nog wel een enkele opmerking/enkele vragen: 

*’Tijdens het gesprek ligt het eraan wie het gesprek voert en de toon waarop het gesprek 

plaatsvindt’. 

*’Worden de doelen, die worden besproken voor de aankomende periode, in een POP (Persoonlijk 

Ontwikkel Plan) gezet?’ 

Dat ligt aan de afspraak die is gemaakt. Het zou een gevolg kunnen zijn. Maar monitoring is 

eigenlijk de borging. 

*’Het valt op dat de medewerker het verslag van het gesprek schrijft. Is dit normaal?’ 

Tegenwoordig is dit heel normaal. Het is een check voor de medewerker en leidinggevende samen 

om vervolgens weg te leggen in het dossier van de medewerker. 
 

De PGMR kan instemmen met het geschreven stuk ‘Het Goede Gesprek’. 
 

4.3 Mobiliteitsprotocol 

      Een kleine afvaardiging van de GMR heeft hiernaar gekeken met Bonna. Het protocol wordt  

      aangepast en zal tijdens het directeurenoverleg worden ingebracht.  

      In de volgende GMR-vergadering (7 november aanstaande) komt het, ter instemming, terug.      

 

5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1  Thema-avond 26 oktober 2023 

De commissie is druk bezig om de thema-avond te organiseren. Het wordt een avond van 

ontmoeten en verbinden. Carm Barten (Centrum Pedagogisch Contact) zal een lezing verzorgen 

met als thema ‘opvoeden in verbinding’. Na de lezing volgt een interactief programma 

‘ontmoeting met dialoogkaarten’. Hierna zal nog een gezamenlijke afsluiting zijn. De uitnodiging 

zal begin oktober worden verspreid onder de contactpersonen van de MR-en, RvT, RvB, GMR en 

directeuren. 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken 

      De uitkomsten van de GMR over de diverse stukken staan in het verslag genoemd.  
 

b.   Commissies 

      Binnen de GMR zijn er momenteel twee commissies actief. Te weten:  

      *’Financiële commissie’ (Ruud, Lisanne, Ivonne), Nana geeft aan hierbij ook te willen aansluiten. 

      *’Commissie thema-avond’ (Niels, Hanneke, met ondersteuning van Joanita en Ellis). 
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c.   Scholing GMR en MR-en 

      Een MR start- en verdiepingscursus voor MR- en GMR-leden zijn    

      aangevraagd bij Prodas. 

      Door de financiële commissie wordt voorgesteld om een cursus te doen bij VOO (Vereniging 

      Openbaar Onderwijs). Er zijn meerdere geïnteresseerden binnen de GMR om aan te sluiten. Ruud  

      zal contact opnemen met Bonna hoe het een en ander in gang gezet kan worden. 
 

d.   Lijst contactpersonen vanuit de GMR voor de MR-en invullen 

      Enkele lege plekken worden ingevuld en hiermee is de lijst weer compleet. Joanita zal de lijst  

      delen en ook plaatsen op beide platforms.      
 

e.   Controle adressenlijst en rooster van aftreden 

      De lijsten worden doorgenomen en in het rooster van aftreden is een kleine wijziging opgetreden. 

      Joanita zal dit aanpassen en delen. 

             

Rondvraag 

Er zijn geen vragen. 

 
 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 
 

Een mooi en toegankelijk geschreven strategisch beleid, wat vanaf onderaan is gegroeid en in 

verbinding is gemaakt, is een fundament voor beter onderwijs van alle kinderen binnen Prodas. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.10 uur. 

 

 

Commissies schooljaar 2023-2024: 
 

‘Financieel’: Ruud Driessen, Lisanne Smulders, Ivonne van Dam, Nana Tinnemans 

‘Thema-avond’:  Hanneke Mertens, Niels Bohnen (met ondersteuning van Joanita Verkuijl en 

Ellis Pranger)  

 

Planning 2023-2024  
 

Vergaderingen GMR (Hart van Heuze): 

Dinsdag   26 september 2023  18.30 uur - 21.00 uur  

Dinsdag   7 november 2023 18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   17 januari 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   7 maart 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Donderdag   16 mei 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

Woensdag   26 juni 2024  18.30 uur - 21.00 uur  

 

Thema-avond GMR-MR (Hart van Heuze): 

Donderdag  26 oktober 2023 18.30 uur   

 

Financiële commissie:  

Dinsdag   12 december 2023 18.30 uur  

Dinsdag   28 mei 2024  18.30 uur 

 

Uitwisseling RvT-GMR-bestuur: 

Vrijdag  24 november 2023  13.30 uur - 15.00 uur voorzittersoverleg  

Dinsdag  21 mei 2024   19.00 uur - 21.00 uur thema-avond RvT-GMR-RvB 


